



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI PULAU PINANG KENYATAAN SEBUTHARGA

PSUKPP/ 73 / 2012

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dalam kelas dan gred pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

BUTIR - BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
Kerja-kerja menaiktaraf ruang tingkat bawah banglo Jaksa, Tanjung Bungah, Daerah Timur Laut, Pulau Pinang.	RM10.00 (Tidak akan dikembalikan)	Dalam e-Perolehan Kerajaan Negeri Pulau Pinang Rabu, 8 Ogos 2012	PKK Kelas F Kepala I Sub Kepala I dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1	Selasa, 7 Ogos 2012 Jam 10.00 pagi Berkumpul di Banglo Jaksa, Tg. Bungah, Pulau Pinang. Lawatan Tapak adalah WAJIB dan kontraktor perlu membawa bersama cop syarikat.	Selasa, 14 Ogos 2012 pada jam 12.00 Tengah hari Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan

Borang sebutharga akan dikenakan bayaran sebanyak **RM10.00** (bayaran ini tidak akan dikembalikan) dan hanya boleh dicetak dari sistem e-Perolehan setelah menghadiri **LAWATAN TAPAK**. Syarikat-syarikat yang berminat untuk menyertai tawaran ini dikehendaki mendaftar dengan ePerolehan Jabatan Kewangan Negeri Pulau Pinang. Hanya syarikat-syarikat yang telah mendaftar dengan ePerolehan boleh mendapatkan borang sebutharga melalui laman web ePerolehan. Kontraktor dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Asal **Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera** ketika menghadiri Lawatan Tapak.

Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi beserta profail syarikat dengan maklumat pengalaman, salinan Sijil Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera dalam hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dan dimasukkan ke dalam peti Sebutharga di alamat :-

**Pejabat Setiausaha Kerajaan
Tingkat 25 , KOMTAR
10503 Pulau Pinang**